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BORGEMARKA HYTTEFORENING  

Styrets årsberetning 2020/2021  

 
 

Denne beretningen bærer preg av koronapandemien i 2020 og 2021. Årsmøte i 2020 ble utsatt på 

grunn av dette og aktiviteten har vært på et minimum i styret og foreningen. Som følge av 

situasjonen ble nytt styre ikke valg og de som var på valg sitter fram til årsmøte i 2021, men kun 

med de oppgavene som har vært høyst påkrevet. 

Av årsaker som nevnt over vil denne beretningen gjelde både for 2020 og 2021. Noen av 

aktivitetene som er nevnt i beretningen er forskjøvet utover i tid. 

 

Elvestrand Hytteforening ble stiftet 4. Oktober 2014. Foreningen ble utvidet i 2019 og byttet navn 

til Borgemarka hytteforening på generalforsamlingen 7. september 2019. 

  

Elvestrand/Borgemarka hytteområde består av ca. 90 hytter i området Elvestrand, Austhaugen, 

Repeset og Briskerud og 40 av disse er medlemmer i hytteforeningen. Vi har fått 7 nye medlemmer 

siden siste årsmøte. 

 

1. VIRKSOMHET   

Hytteforeningen har følgende hovedformål: 

- Ivareta og jobbe for felles interesser for hytteeierne og fremme godt naboforhold i hytteområde 

langs Borgemarka skogs- og setervei samt Briskerudveien 

- Samarbeide med og være kontaktpunkt for grunneierne 

- Være kontaktpunkt mot kommunen 

- Være kontaktpunkt for Nore og Uvdal hytteforum 

- Være kontaktpunkt for Borgegrend løypelag 

- Ikke engasjere seg i vedlikehold og brøyting av vei inn til hvert enkelt hyttefelt 

- Være kontaktpunkt for veifellesskapet Seterveien og bidra i evt. dugnad 

- Samarbeide med nabo foreninger om løyper, stier, hytteforum etc. 

 

Hytteforeningen har egen hjemmeside og en lukket Facebook-side.  

Facebook-siden har 97 følgere som enten er medlemmer av hytteforeningen eller har en naturlig 

tilknytning til området. 

 

2. ORGANISERING  

Styre har bestått av følgende:  

Leder:     Olav Gjærevold  

Nestleder/kommunikasjon:   Guro Andersen  

Sekretær/løyper og stier:   Bente Molin Kongsgård  
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Kasserer:     Roar Finstad 

Styremedlem/arrangement:  Odd Arve Jensen  

 

Valgkomite:    Yngvar Roaas  

     Jorunn Gjerde (delvis) 

 

3. REPRESENTASJON  

Styremedlem Bente Molin Kongsgård har vært medlem av styret i Borgegrend løypelag og ble erstattet 

av Ole Konrad Haug i 2020. Bente er fortsatt medlem av valgkomiteen i løypelaget. Ole Konrad sitter 

som kasserer i løypelaget. Bente Molin Kongsgård og Ole Konrad Haug har deltatt på årsmøtet 2020 i 

Borgegrend løypelag. Ole Konrad Haug og Olav Gjærevold deltok på løypelagets årsmøte i 2021. 

 

4. STYRETS ARBEID  

Det har vært avholdt 4 styremøter i 2020. P.g.a. pandemien som nevn ovenfor er det kun avholdt 1 

styremøte i 2021. Noe kommunikasjon har foregått på e-post. 

Bl.a. er følgende saker behandlet i styret: 

a) Økonomi, innkreving av kontingent og oppfølging av innbetaling. 

b) Oppdatering av medlemslister. 

c) Gjennomført navneendring på foreningen til Borgemarka Hytteforening 

d) Navnendring, vedlikehold og utarbeidet bruksanvisning for hjemmesiden. 

e) Oppdatert Facebooksiden med nytt navn. 

f) Løyper og stier. Kontakt med løypelag, Steinset Økteren hytteforening, Nore og Uvdal kommune ang 

bidrag til løypekjøring og prioritering av løyper. 

g) Etablering og merking av sti fra Elvestrand mot vesle Bjorsjø tilbake om Vognin. 

h) Planlegge oppfrisking evt. nye stier ved Repeset, Briskerud og Borgegrammin område. 

i) Løypelagets økonomi. 

j) Hatt dialog med kommunen om den kraftige økningen av renovasjonsavgiften. 

k) Flytting av søppelkontainere. 

l) Oppgradering av badekulp ved Elvestrand. 

m) Etablere kart med historiske navn. 

n) Planlegging av felles tur med Steinset Økteren Hytteforening høsten 2020. Er utsatt inntil videre. 

o) Planlegge og avholdt årsmøte 

p) Kommunikasjon med Nore og Uvdal hytteforbundet via vår representant Øystein Sørbø i Steinset 

Økern hytteforening som også sitter som kasserer. Det har ikke vært noen aktivitet i hytteforbundet det 

siste året. Ny leder blir valgt i år.  

 

Referat fra styremøtene er lagt ut på hjemmesiden og en del informasjon er også lagt ut på Facebook. 

Siden alle ikke er på Facebook, er all vesentlig informasjon også sendt på e-post til alle medlemmer og 

noen pr. post. Det er sendt ut 12 e-poster til medlemmene. 

Vinteren har vært preget av koronasituasjonen og hytteforbud så aktiviteten har vært noe påvirket av 

dette. Vi har likevel klart å gjennomføre noen styremøter og kommunikasjon på e-post og telefon. 

 

 Som tidligere det har også i år vært aktiv kontakt mellom Borgemarka hytteforening og 

Steinset Økteren hytteforening, samt Borgegrend løypelag hvor leder for løype/sti har vært 

styremedlem. 

 

Hovedaktivitet i Steinset Økteren Hytteforening har vært oppsetting av gapahuk og kanonaust i 

nærheten av Økteren. 

 

 Det er avholdt felles styremøte med Steinset Økteren hytteforening og nytt møte er planlagt i høst.  

 

Agenda for siste felles møte var: 

- Felles løyper og stier. 

- Standardisering av merking av sti. 
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- Hvordan øke inntektene til løypelaget. 

- Nore og Uvdal hytteforum. 

- Felles turer/samlinger. 

 

Se for øvrig referat på vår hjemmeside 

 

 Det har vært jobbet aktivt mot Nore og Uvdal kommune for å få flyttet søppelkontainerne til 

vestsiden av den nye bommen på Haglebuveien. 

 

 Innspill er gitt til kommunen og Nore og Uvdal Hytteforum ang dårlig kommunikasjon i f.m. økt 

renovasjonsavgift og ny bom på Haglebuveien. 

 

5. ANSVARSOMRÅDER: 

a. Løyper/Stier  

 

    
Rydding, vedlikehold og ”sporing” av gamle stier 

 

 

Bente Molin Kongsgård har vært Borgemarka hytteforenings representant i Borgegrend løypelag i 

2020. Hun har sittet som styremedlem i løypelaget. Bente Molin Kongsgård er nå erstattet av Ole 

Konrad Haug etter løypelagets årsmøte i 2020. 

 

 Det har vært utført vedlikehold av stien over Bjorstulfjellet (rydding ved behov, samt oppfrisking 

av merking og oppsetting av merkestaker).  

 Rydding av sti og løypetrase fra Elvestrand mot Skjønnegrammin og Steinset.  

 Det vurderes fortløpende oppfrisking og merking av gamle stier i områdene Sauhaugane, 
Repeset og Briskerud.  

 Foreløpig merking av sti fra Elvestrand til Øvre Bjorsjø. Planen er at denne stien blåmerkes og 

ryddes der det er behov, i løpet av sommer/høst. Dette er nå utført på høsten 2020. 

 Det planlegges også rydding og merking av sti fra Borgegrammin i retning Reinsjøfjellet og 

turistløypa ovenfor Lauhaugen. Dette er nå utført på høsten 2020. 

 I forbindelse med at Borgemarka hytteforening er utvidet, er det sendt ut e-post til alle 

medlemmer (26.06.20) med forespørsel om forslag til rydding og merking av eksisterende og 

evt. nye stier. 
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Lille Bjorsjø 

 

 Det har vært utstrakt kommunikasjon med de forskjellige grunneiere før endelig rydding og 

merking er utført. 

 Befaring stien Repeset – Knudsstul – Lauvhaugtjern er gjort, men etter samtale med grunneier 

er denne stien bestemt ikke ryddet og merket. 

 50 merkestaker med blåmaling er satt opp i forskjellige stier der merking på trær og stein ikke 

var mulig (i myrområder, på fjellet etc). 

 

  
Borgegrammin høst 2020 

 

Skispor/vintertraseer 

 

Planene vedr. nedfarten fra Steinset til Skjønnegrammin står fremdeles på programmet, men det 
hersker noe usikkerhet om hva som er den beste løsningen. Utfordringen følges opp av løypelaget i 
samarbeid med hytteforeningene.  
Dette er nå utført høsten 2020. Borgemarka hytteforening deltok i dugnad sammen med Steinset 
Økteren Hytteforening. 

 

   
Skjønnegrammin høsten 2020 
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Likeledes er det behov for bidrag til vinterens løyper både med hogging av pisk(løypestikker, samt 

klopping enkelte steder og på sikt permanent merking av noen løypestrekninger over myrområder med 

staur.  

 

Dette må gjøres i samarbeid med Borgegrend løypelag og administreres derfra. Nore og Uvdal 

kommune har laget informasjonstavler over løypeområdene i kommunen. Vi har fått tre tavler i 

løypenettet tilhørende Borgemarka. For vårt hytteområde vil dette si ved Lauhaugen. De to andre 

tavlene er satt opp ved Fekjan og Fargerfet. Mindre kart for løypekryss er også planlagt satt opp. 

 

    
Informasjonstavle ved Lauhaugen og nykjørte spor.  

 

Nore og Uvdal kommunes tilskudd til de enkelte løypelagene, er fremdeles en utfordring. For 

sesongen 2019-2020 kom vårt løypeområde bedre ut enn året før. Fordelingsnøkkelen ble dette året 

1/3 av fast tilskudd. 1/3 i forhold til antall km. Løyper som blir kjørt opp og 1/3 i forhold til antall hytter. 

Avgjørelsen er ikke politisk behandlet slik at vi som hytteforening fremdeles må gjøre det vi kan for å 

påvirke endring av fordelingsnøkkelen/tildelingskriteriene og sørge for at dette vedtaket blir politisk 

behandlet og følgelig gir forutsigbarhet. I denne sammenheng oppfordres vi til fortsatt å komme med 

innspill gjennom vår representant i Nore og Uvdal Hytteforbund, Øystein Sørbø. 

For ytterligere informasjon om løyper og stier, henvises til årsrapport for Borgegrend løypelag. 

 

Styret oppfordrer også til å følge med på Skisporet.no samt løypelagets FB-side. Hytteeieres 
innbetaling til Borgegrend løypelag er en frivillig innbetaling, men samtidig et viktig bidrag. Husk 
i denne sammenheng at bidraget betales direkte til Borgegrend løypelag. Kontonummer og 
informasjon ligger ved det løypeskrivet som sendes ut hvert år rundt årsskiftet. På denne måten 
går bidraget direkte til vårt løypelag og ikke til en generell fordeling. Ellers kan man betale på 
VIPPS 501408. 

 

Hytteforeningen har høsten 2020 satt opp 4 løypekart ved Vognin, Borgegrammin, Repeset og 
Sauhaugane. 

  
Løypekart 
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Kostnadene ved løypekjøring er store. Det snør ikke løper i vårt område heller, og det gjøres en 
imponerende innsats fra mannskapet for å holde den standard vi i dag har på vårt løypenett. 
Løyper og stier er en del av hyttenes verdi. 
Det er sist vinter ryddet trefall etter tung snø i rundløypa Elvestrand – Steinset. 

Link Borgegrend løypelag: 
https://www.facebook.com/groups/164437087622110/  

Link Skisporet.no (Borgegrend):  
https://skisporet.no/setView/60.3427086/9.0495005/12/norges_grunnkartArrangement   
 

 

b. Arrangement  

 

Generalforsamling i 2019 ble avhold 7. september og 15 personer deltok. 8 hytter 
var representert. Generalforsamlingen ble tradisjonen tro avsluttet med sosialt samvær og 
grilling. Det var siste år generalforsamling ble avholdt. Fra 2020 går vi over til å kalle det 
årsmøte. 

John Bergerud informerte om uhell med hund og sau, og respekt for båndtvang. Ref. 
Også utsendt informasjon fra N og U kommune vedrørende båndtvang.   
 

    
Fra generalforsamlingen 2019 

Etter innspill vedr. bord ved badekulp, ble det besluttet å kjøpe ferdig bord med faste benker 
og integrert grill i bordplaten fra ASVO Kongsberg.   
Bordet er fraktet opp, og etter noe rydding er bordet båret ned og plassert ved badekulpen. 
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Grillbord på plass i badekulpen 

 

 

C) Kommunikasjon/ informasjon til medlemmene  

Den største oppgaven i år har vært å endre domenenavnet fra Elvestrand-hytteforening.no 
til Borgemarka-hytteforening.no. Nytt domene ble kjøpt, det gamle slettet og overføring av 
alle saker ble gjennomført av de som drifter nettsidene våre. Men dette betydde samtidig at 
alle lenker fra de gamle sakene ikke lengre fungerte og måtte rettes opp manuelt. Samtidig ble 
det også ryddet i sakene og systematisert noe bedre enn det var tidligere. Alle generelle saker 
om foreningen er også oppdatert slik at sidene nå framstår som en nettside for hele 
Borgemarka hytteforening, ikke bare Elvestrand. 
Bruksanvisning for bruk av hjemmesiden er lagd. 

 

Nettsidene er etter hvert blitt et fint arkiv for hytteforeningens historie. All viktig informasjon og 
dokumenter knyttet til hytteforeningen finner du her. Dette gjelder styrereferater fra styret 
i foreningen, men også referater og informasjon fra Borgegrend løypelag, kommunens felles 
hytteforum og løypenemd, referater fra samarbeidet med hytteforeningen på Steinset Økteren og 
en god del mer. 

 

Facebook fungerer fortsatt som en nyttig kanal for å gi og få informasjon, både for oss hytteeiere 
imellom, men også for vår kontakt med lokalbefolkning, grunneiere, brøytemannskaper osv. Det 
er fint at sidene brukes til informasjon begge veier, og styret oppfordrer alle som har 
Facebookkonto, om å bruke disse kanalene aktivt.  

Lenker til hjemmeside og Facebook er: 

 http://borgemarka-hytteforening.no/ 

https://www.facebook.com/groups/1629960973941637/ 

 

6. ØKONOMI 

Det er i innbetalt medlemsavgift fra 39 hytter,( en hytte er solgt og ny eiere her meldt seg inn i 
foreningen)  med kr.300,00 per hytte, totalt kr. 12.000,00. Foruten normale utgifter til 
generalforsamlingen og websiden har det blitt kjøpt inn diverse merkeutstyr, kopiering av kart 
samt liten gave til avgåtte styremedlemmer. Det er også blitt kjøpt inn et bord m/grill som står ved 
badekulp på Elvestrand. 

Foreningens beholdning per 31. Juli 2021 er Kr. 31.068,24. 

 

http://borgemarka-hytteforening.no/
https://www.facebook.com/groups/1629960973941637/
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7. REGNSKAP 

a)  Regnskap 2019/2020 

 
Inngående saldo per 1. August 2019  Kr. 24.414,54 

Kontingent 2019/2020    Kr.  11100,00 

Kontingent for 2018/2019    Kr.      300,00 

Div. merkeutstyr, gaver, kopiering etc.  Kr.    3543,85 

Grillbord      Kr. 10.000,00 

 

Samlede utgifter     Kr. 13.543,85 

 

Endring i beholdning     Kr.   -2443,85 

 

Saldo pr.31. Juli 2020    Kr.21.970,69. 

 

 

b)  Regnskap 2020/2021 

 
Inngående saldo per 1. August 2020  Kr. 21.970,69 

Kontingent 2020/2021    Kr.  12000,00 

Div. merkeutstyr, gaver, kopiering etc.  Kr.    2902,45 

 

Samlede utgifter     Kr.    2902,45 

 

Endring i beholdning     Kr.    9097,55 

 

Saldo pr.31. Juli 2021    Kr.  31.068,24 

 

9. PLANER 2021/2022  

Styret foreslår for årsmøte at følgende saker prioriteres:  
a. Løyper/stier  

Vedlikehold av eksisterende stier og løypetraseer.  
Endelig merking av traseen Elvestrand – Vesle Bjorsjø  
Samarbeid vedr. de behov Borgegrend løypelag melder.  
Vurdere å etablere stier i område Sauhaugane, Briskerud og Borgegrammin. 

b. Kommunikasjon  

 Vedlikeholde og forbedre hjemmesiden. 

 Legge alt av informasjon fra styremøter, løypelag, kommunen, veistyre etc. ut på 
hjemmesiden. All vesentlig informasjon og dokumenter vil bli lagt ut på hjemmesiden. Kun 
mindre beskjeder og lenker til saker på hjemmesiden vil bli sendt ut på e-post fra nå. De 
som evt. ikke har e-post, vil fortsatt få tilsendt informasjon pr. post. 

 

c. Arrangement 

 Felles sosialt arrangement i forbindelse med årsmøte. 

 Dugnad for oppgradering av badekulp (gjøre det lettere å komme ut, oppsetting av bord og 
benker etc.). 
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 Felles tur. Besøk i Nore kraftstasjon med lokal guid som vil fortelle om utbyggingen av 
kraftstasjonen. Dato for dette besøket vil bli fastsatt ca. midten av August dette grunnet 
smittevernreglene. Styret kommer tilbake med nærmere informasjon. Innbydelse vil bli 
sendt ut.  

 Gamle navn på kart fra vårt hytteområde. Solveig og Knut Haug har sagt seg villig til å 
være med for å friske opp gamle navn på kart som er aktuelle i vårt nærområde. Vårt mål 
er å få trykket opp kartene med lokale/gamle navn og samtidig knytte gammel historie og 
kultur til stedene. Vi ønsker å ta vare på dette for oss selv og fremtidige hyttebeboere.  
Dette arbeidet er påbegynt og vi har hatt første og veldig nyttig møte med Solveig og Knut. 
Vi vil følge opp med flere møter og vil involvere andre med god lokalkunnskap.  

 BADEKULPEN i Borgeåi. Arbeide videre med forbedring av selve kulpen og området rundt. 
Det er innhentet tillatelse fra grunneier om å felle noen trær på vestsiden av elva for bedre 
soltilgang på ettermiddag/kveld. 
 

 

 

 

d. Budsjett 2021 – 2022. 
Det foreslås at medlemsavgiften pr. hytte forblir uendret neste år, kr. 300. 

Diverse arrangement  1500,00 

Årsavgift nettside    850,00 

Årsavgift Brønnøysund    200,00 

Eventuelle merkemateriell sommer løyper  1500,00 

Utbedring badedam 5000,00 

Totale utgifter   9050,00 

Totale inntekter 11.700,00 (39 medlemshytter) 

e. Rekruttering   

 Jobbe aktivt med rekrutering for å få med flere hytteeiere og opprette kontakt med nye 
hytteeiere. Generelt skriv med informasjon om hytteforeningen er etablert. Styret 
oppfordrer alle medlemmer til å snakke med hyttenaboen og fortelle om foreningens 
arbeid og oppfordre til medlemskap. 

f. Generelt  

 Samarbeidsmøte med Steinset Økteren Hytteforening. 

 Det vil kontinuerlig være et behov for dugnadsinnsats i forbindelse med oppgradering 
og  vedlikehold av stier og løyper. 

10. VALG  

Følgende er på valg: 
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- Sekretær (for 1 år) 
- Nestleder (for 2 år) 
- Kasserer (for 2 år) 
- Valgkomite (1 for 2 år) 

Styret velger intern hvem som har de forskjellige ansvarsområder (kommunikasjon, arrangement, 
løyper etc.). 

Borgemarka 4. september 2021 
 

Olav Gjærevold Guro Andersen Roar Finstad 

leder nestleder/kommunikasjon Kasserer 

 

Bente M. Kongsgård Odd Arve Jensen Ole Konrad Haug 

Sekretær/løyper og stier Styremedlem/arrangement styremedlem 

 


